
Zápis č. 5 ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá
ze dne 30.8.2013 v budově obecního úřadu ve Veselé od 19.00 hod.

Přítomni: F. Hanyš, V. Vávrová,  Š. Varečka, L. Hanyš, Z. Fučík, Š. Formanová
Omluveni: J. Jansa
Hosté: viz. příloha - Prezenční listina

Program jednání:
1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu
2. Rozpočtové opatření č. 1
3. Oprava studny u školy ve Veselé
4. Různé
- nový pracovník na VPP

1) Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu
Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce František Hanyš, přivítal hosty a členy ZO, prohlásil zasedání 
za  usnášeníschopné  a  seznámil  přítomné  s  doplněným projednávaným programem.  Zároveň  navrhl 
ověřovatele zápisu.
ZO schvaluje doplněný program jednání a ověřovatele zápisu L. Hanyše a a Š. Formanovou.
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

2) Rozpočtové opatření č. 1
Starosta obce požádal zastupitele o schválení rozpočtového opatření č. 1 dle návrhu, kdy příjmy i výdaje 
jsou ve výši  184.082,- Kč. 
Příjmy: vratka dotace na volby prezidenta republiky; lesní hospodářství - příjmy z prodeje dřeva.
Výdaje: vratka dotace na volby prezidenta republiky, lesní hospodářství – těžba, sadba, zalesňování; 
předškolní zařízení – neinvest. náklady za děti MŠ (r. 2012); základní školy - neivest. náklady za žáky 
(r. 2012); nebytové hospodářství – škola Kotelsko; ostatní správa v ochraně životního prostředí (vratka 
p. Fajta); požární ochrana – dobr. část (oprava stříkačky).
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1 ve výši 184.082,- Kč dle návrhu
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

3) Oprava studny u školy ve Veselé
V rozpočtu na letošní rok je počítáno i s opravou studny u školy ve Veselé. Oslovili jsme p. RNDr. L. 
Soukupa, který nám mj. poskytoval své služby pro studny v Kotelsku, s požadavkem na opravu studny u 
školy  ve  Veselé.  Obdželi  jsme  dva nabídkové rozpočty:  na  prohloubení  kopané studny vrtem a  na 
zhotovení nové vrtané studny. 
ZO schvaluje nabídku p. RNDr. L. Soukupa na prohloubení kopané studny vrtem dle návrhu. 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

4) Různé
Nový pracovník na VPP
P. Jiří Rýzl st., který zde vykonával  veřejně prospěšné práce, rozvázal s obcí pracovní poměr z důvodu 
stálého zaměstnání. Nyní pracuje pro obec p. Zdeněk Tvrzník z Rovenska p. Tr.

Diskuse:
pí. Franková – víte o novém podnikatelském subjektu v jahodárně, který se zabývá pískováním? Prý 



má od p. Tomáška pronajatou místnost. Dle mé informace p. Tomášek nic nevlastní. Nebráním se 
žádnému  podnikání,  ale  toto  pískování  za  a)  dělá  kravál,  který  je  obtěžující,  ale  ještě  docela 
snesitelný, pokud netrvá od rána do večera i o víkendu a za b) podstatnější – křemičitý písek, který 
odlétává je zdravotně závadný a máme ho po celém domě. Pokud má pronajatou místnost,  tak 
nevím proč pískuje venku a je vůbec dovoleno pískovat venku? Zajímalo by mě, zda má firma 
povolení toto tady dělat a zda nepřekračuje normu pro prašnost a hlučnost.
p. starosta – zjistí na OŽÚ za jakých podmínek lze provozovat pískování.

Zápis vyhotoven: 8.9.2013

ověřovatelé zápisu:

........................................................ ..........................................................
Luděk Hanyš Šárka Formanová

........................................................ ..........................................................
Vladimíra Vávrová František Hanyš
místostarostka obce starosta obce

Vyvěšeno: 8.9.2013
Sejmuto: 24.9.2013


